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Constaterende dat : 

Motie: Aanpak revitalisering Centrum Belfeld 

De gemeenteraad van Venlo bijeen woensdag 24 mei 2023 

Het centrum van Belfeld niet die uitstraling heeft hetgeen men van een dorp mag verwachten 

Tot drie maal toe door de dorpsraad een ( geactualiseerd) dorpsontwikkelingsplan is ingediend 
sedert de herindeling. 

Dat dit DOP steeds door de toenmalige raden enthousiast werd ontvangen, met de toezegging 
hiermee aan de slag te gaan 

Dat er tot op heden door de gemeente geen initiatieven zijn genomen m.b.t. revitalisering van het 
centrum van Belfeld 

Het huidige centrum ( na het viaduct) een ongezellige stenen massa is met veel slecht klinkerwerk, 
geen straatmeubilair, geen hoogwaardig groen, ongewenste verkeersafwikkelingen. 

Overwegende dat: 

Er na de toegezegde revitalisering en uitvoering van de centra Tegelen en Blerick, ook Belfeld deze 
revitalisering verdient. 

De participatiebereidheid in Belfeld groot is, en een mooi centrum deze bereidheid verder vergroot 

Een mooi centrum welk uitnodigt tot verblijf, aspirant ondernemers over de streep kan trekken zich 
in dit centrum te vestigen. 

Door de vestiging van ondernemingen, de leefbaarheid voor Belfeldenaren wordt vergroot 

Gezien de te verwachte groei ( aantal inwoners) en vanuit het zuiden, Belfeld "De poort van Venlo" 
is, dit Belfeld een volwaardig centrum verdient 

Verzoekt het college: 

in samenwerking met de dorpsraad van Belfeld een onderzoek in te stellen met als doel, hoe te 
komen tot een gezellig, leefbaar en volwaardig centrum voor Belfeld. 

De uitslag van dit onderzoek te delen met de raad. 

Aan de hand van de resultaten van dit onderzoek, een prognose te geven inzake de middelen welke 
beschikbaar gesteld zouden moeten worden om revitalisering centrum Belfeld te realiseren. 

En gaat over tot de orde van de dag: 

CDA: EEN lokaal: PVV: PVDA D'66 VVD 
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